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厶理念

》I Corporate Philosophy

企业使命：

为客户创造价值、为最终客户负责的原则、为员工创造机会、为社会创造和谐

Enterprise mission:

Creating value for customers,the customer is responsible for the final principle,crealin

opportunities for staff,to create a harmonious society

经营理念

追求卓越、塑造完美

Business philosophy:

The pursuit of excellence,create the perfect

企业精神：
（工作）勤奋、（管理）务实、（思维）进取、（措施）创新

Entrepreneurship:
（Wok） hard management pragmatic.thinkingahadlmeasueslnova.on

核心价值观：
做好每一项简单的工作

Core Values:

A simple task to do every

发展战略： '心
管理规范化，经营品牌化' 服务网络化' 好'"化

Development strategy： ,„BrnBnt service network,and win-win
Standardized management,brand managemen,

cooperation of

鷺費的高性能无臥环保密封条制造商 他祂

se manufactu rer

I
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企亜質命
硕键
HUOJIDN

的生产经验工艺技术和专业人才具有研发设计和制造能力、是国内较早生产橡胶密封制品的厂家之一，专业性生产系

臼封条机械/设备汽车密封条等各种橡胶制品密封条，橡胶密封件；公司拥有行业先进的自动炼胶系统，自动称量系统

£封条挤出流水线' 各类硫化设备，主要生产设备有橡胶挤出流水线、门窗复合发泡条橡胶三复合四复合挤出生产线、

迎胶注射接角机、橡胶注射硫化机、大中型平板硫化机、全方面来满足广大客户的不同需求始，终把产品的质量放在首

河北」

统门窗密堂

等各种自区

PVC橡塑拼」

技有限公'

•用建筑密：

•注备;拥有，

「PE弹性体"

端，致力于生广技术的改进和产品质量的提高。

始终坚持“以质量求生存，以信誉赢天下，以顾客为中心”的信念。坚持"持续改进”不断满足顾客的新要求。"硕键"品牌已得到了行业内的认可。产

品不但受到国内众多客户的青睐，部分产品已销往国外。

Hebei Shuojian Seal Technology Co., Ltd., with more than 10 years of experience in the production of technology and professionals with R & D and manufacturing capabilities, is one of the early

production of rubber sealing products manufacturers, professional production system doorand window seals, engineering building seals, curtain wall seals mechanical/equipment automotive seals

and other rubber products seals, rubber seals; The company has the industry advanced automatic rubber mixing system, automatic weighing system and other automatic system equipment, has all

kinds of rubber seal extrusion line, all kinds of vulcanization equipment, the main production equipment has the rubber extrusion assembly line, the door and window compound foamed strip rubber

three compound four compound extrusion production line, PVC rubber extruder, TPE elastomer extruder, rubber injection corner machine, rubber injection vulcanizing machine, large and medium­

sized plate vulcanizing machine, all aspects to meet the different needs of customers, finally put the product quality in the first place, committed to the improvement of production technology and
product quality. Always adhere to the "Quality of survival, reputation to win the world, customer-centric" belief. Adhere to the "Continuous improvement" to constantly meet the new

requirements of customers. "Shuo Key" brand has been recognized in the industry. Products are not only favored by many domestic customers, some products have been sold abroad.
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荣誉

》| Qualification Honor

硕键发展壮大的道路，正是脚踏实地的开拓之路。

每一个脚印都是铿锵有力，是拼搏的体现，也是实力的见证,

今天，经过几年不懈努力的硕键，步伐 健有力，

The road of development and expansion of Shuo ! oad of de

Every footprint is forceful, is the embodiment of si o a wi

Today, after several years of unremitting efforts to -?e key,

”往的辉煌历程，迈向新的未知高度。

:rih development.

ength.

s more vigorous, looking back on the past

glorious course, towards a new unknown height.

必著名商悬
會泠w

河比右工育行改等現罚

二0 — 0年十二刀



PRODUCT ^JDVAiT
产品优剪

美国杜邦原料

'emium mateiiah；

顽封胶条全部选汩e. 公认

异性能确保了申朕肢簽蜀知,，5 .： •

-mylene propylene diene mononibt ^caiant ^：l choost? 100 % DuPont raw materials,

gcx，a products from good raw materials, internationally recognized Dupont raw materials excellent

performance to ensure that the shenlian strip of excellent quality.

抗老化组方

抗老化组方Anti-aging prescriptions
配比中特加抗老化组方，极大提升了产品的抗老化性能，耐久性优异，可与门窗同寿命。

The anti-aging formula is specially added in the proportion, so that the anti-aging performance of
the product is greatly improved, the durability is excellent, and the anti-aging formula can be used
with doors and windows for the same service life.

高弹性组方High elastic set of square

高弹性组方

硕键胶条釆用高弹性组方，提高胶条制品的弹性，提高产品的密封效果。

Shuo key rubber strip adopts high elasticity formula, improve the elasticity of rubber strip products,
improve the sealing effect of products.

强效密封

强效密封Greater Seal
硕键胶条釆用高弹性组方并添加抗老化组方成分经过高精度模具加工产出，与型材卡槽

契合度高，密封性能优越，远超同类型产品。

The bonding adhesive tape is produced by adopting a high-elasticity component and adding an
anti-aging component through high-precision die processing, and the bonding adhesive tape is

clamped with the profile clamping groove High compatibility, excellent sealing performance, far
more than the same type of products.

1、特优原料100%进口美国杜邦備兰DSM原料，好原料铸就高品质；

2、特精配方大小料精细配比，成品性能优异，表现出众；

3、稳定性强抗拉伸撕裂强度远超行业标准。

4、耐候性好在-40C和高温160度条件下，产品抗紫外线、抗臭轲、耐老化等物理性能保持稳定。

5、机械性好具有优良的综合物理性能，弹性佳，压变<23%,可用于各种动、静态的密封。

6、特别配方特别添加抗老化组方与高弹性组方，产品耐久性与密封性更卓越。

7、表现出众硕键胶条综合性能表现出众，防风、防水、隔音、隔温、降耗、耐久、滅宸效果优良，远超行业

标准，用于高层以上建筑及沿海强风地区建筑门窗，火车，地铁，高铁，屏蔽门，旋转门安然无忧。

1, excellent raw materials 100 % imported DuPont / Netherlands DSM raw materials, good raw materials

cast high quality;

2, the special fine formula has fine proportion of materials and large materials, and the finished product

has excellent performance and outstanding performance;

3, the stability is strong, the tensile tear strength is far beyond the industry standard.

4, weather resistance under the condition of- 40c and high temperature 160 degrees, the product anti -

uv, ozone, aging resistance and other physical properties remain stable.

5, good mechanical properties have excellent comprehensive physical properties, good elasticity,

pressure change < 23 %, can be used for all kinds of dynamic and static seal.

6. the special formula is specially added with anti-aging formula and high-elasticity formula, so that the

durability and sealing performance of the product are more excellent.

7, outstanding performance key rubber strip comprehensive performance outstanding, windproof,

waterproof, sound insulation, temperature insulation, consumption reduction, durability, shock

absorption effect is excellent, far beyond industry standards, used for high-rise buildings and coastal

strong wind area building doors and windows, trains, subways, high-speed rail, shielding door, revolving
door safe and easy. 甘
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Sects on of door and wmdow seahnt
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§部分门窗密封胶条截面
Section of door and window sealant
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SB分门窗密対胶条截面
Section of door and window sealant
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部日门商密封胶亲截面圄
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Section of door and window sealant
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部分门窗密莉胶条截面圄

Section of door and window sealant
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圜阻建尝湖狂最竖口巳服
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Section of door and window sealant
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硕键
HUOJIAN
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部分门胶荼截面11
Section of door and window sealant
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部分门窗密勤胶荼載面圄
Section of door and window sealant
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部分门旨密勤胶条截面圄
Section of door and window sealant
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部分门窗密到胶条截面圄
Section of door and window sealant
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部分门商密莉胶亲
Section of door and window

wi flu uaW tfWmg AA*r

VTV

一侮折弯橡胶固定卡扣
—体折弯胶条固定卡扣



刘北硕键密到科技有眼公司
Hebei Shuojian Seal Technology Co., Ltd.

地址：河北省邢台市威县亚湖工业区

电话：0319—3252226
手机:13303092226 18713956999
邮箱：pjinchao@126.com
网址：www.hebeishuojian.com

mailto:pjinchao@126.com
%25e7%25bd%2591%25e5%259d%2580%25ef%25bc%259awww.hebeishuojian.com

